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 !שלום לכולם
 

 םמטה עם מטה עלומי

משפחות(  130 -קיבוץ עלומים הוא קיבוץ שיתופי איתן, )כ

במנעד הרחב  –שמנהל בימים אלה שיח גם על תמונת עתידו 

של שוויון ושיתוף, ממקום של חוזקה וחוסן. תחת מטר 

עפיפוני תבערה ורעשים ההופכים את הלילות לטרופי שינה, 

שנות חוסן והתמודדות עם הסוגיה  20 -ועם רזומה של כ

חונית, מצליחים בקיבוץ לקיים שגרה מבורכת, לגדל הביט

ענפים משגשגים, לצלוח שנתיים קשות יותר בענפי הגזר 

שנראית יותר טוב מתוך  2018והתפוחי אדמה ולהגיע לשנת 

הבנה ש"חקלאות היא רכבת הרים קשוחה". עיקר הפעילות 

ההנהגה כ"שמרן וע)א(מיד". בעלומים מסבירים  המשקית של עלומים מבוססת על חקלאות ואת המצב המשקי מגדירים חברי

שבמשך השנים לא מינפו את כספם להשקעות שכוללות הלוואות, ושיחד עם התנהלות כלכלית זהירה הם מקפידים להשקיע 

הרבה ברווחת החברים על ידי טיפול ראוי בדיור, חלוקת בונוסים, הפקדה בקרן לחיים וצבירה לפנסיה )ללא חוב אקטוארי(. 

מהבנים נקלטים בקיבוץ(, ויש רצון  25%משפחות לשנה. עיקר הקליטה מבוססת על בני משק ) 2-3מים קולטת בממוצע עלו

בתים, והן הכשרת הלבבות  –לפרוץ מעט ולהצליח לקלוט גם משפחות מתאימות מבחוץ אך נדרשים לכך הן תנאים פיזיים 

חדשות, ואלו אפשרו גם קליטה מדורגת, שיוצרת תמונה  דירות 44של חברי הקיבוץ. בשנים האחרונות נבנו בעלומים 

דמוגרפית מרובדת ובריאה. למרות המפעלים החברתיים הקיימים )מכינת יונתן צבר ועוד...(, בעלומים מחפשים את היעד 

מערך שנים האחרונות לגיל פנסיה ועבורם נבנה  5 -חברים הגיעו ב 30בית לחיים לאנשים עם צרכים מיוחדים. מעל  –הבא 

שלם לגיל השלישי. אפיקים נוספים שעליהם נותנת ההנהגה את הדעת הם פיתוח מנהיגות צעירה, ניהול שיח בשאלת 

'החינוך לאן'? ועוד. שמחנו לפגוש קיבוץ בריא עם שדרת הנהלה מקצועית ומרשימה ויחד סיכמנו ראשי פרקים לתכנית 

 .קיבוץ ותנועה, במגוון תחומים –עבודה משותפת 

 

 הה בקיבוצים וחלופת האגודבני

אנו ממשיכים במאמצים לקידום יישום חלופת האגודה לבנייה 

בקיבוצים. במסגרת זו נפגשנו עם הוועדה של רמ"י לבחינת 

החלופה, והצגנו את טענותינו בדבר הצורך ביישומם השיטתי 

הרציף והמהיר של המהלכים הנדרשים על מנת שניתן יהיה 

בחרו בחלופה זו, ואף השלימו את להפעיל אותה בקיבוצים ש

כל ההליכים הנדרשים. כמו כן, ביקשנו משר החקלאות ושרת 

קיבוצים  63המשפטים לסייע בקידום העניין וחילוץ חסמים מול רמ"י. מנתונים שאספנו לקראת הפגישה, התברר כי מתוך 

לא אחד מהם הצליח להגיע לסוף  ומעלה הגישו את כל החומר הנדרש, אך אף 40שקיבלו החלטה על חלופת האגודה, 

התהליך, עקב התנהלות רמ"י! בעקבות כך התקיימה פגישה נוספת בין השרים לצוות רמ"י וסוכם בנתיים על יישום מהיר של 

 .חלופת האגודה בעוטף עזה וכן בקיבוצם שהשלימו את כל ההליכים
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 המרשת מוסדות החינוך בתנוע

החינוך. הרב בני לאו פתח בלימוד אודות חכם הרזים ייה של רשת מוסדות בשבוע שעבר התקיימה ועדת ההיגוי השנ

מול החיבור לחברה. המנהלת הפדגוגית סנדרין הציגה את עיקרי תוכנית בית המדרש הרעיוני המתקשר לדילמת ההיבדלות 

בפני הרשת,  במוסדות החינוך בשנת תשע"ט. חלי יעקבס פרסה את עיקרי האתגרים הכלכליים העומדיםלמובילי דעה 

ומיקדה את העבודה במיקוד הרשת ובמיתוגה המדוייק. קינלי הציג את עיקרי תוכנית העבודה של הרשת לתשע"ט ואת 

העיקריים. הפורום קבע המשך עבודה במספר מוקדים, ונקבע כי וועדת ההיגוי הבאה תתקיים לאחר האתגרים הביצועיים 

 .תשע"ח ולקראת תשע"ט במוסדות החינוךפתיחת השנה. בשבועות הבאים נעדכן על סיומי 

 

 הזה שיר פריד

השבוע מסיים יצחק קרליבך שנתיים וחצי של עבודה במזכירות הפעילה של תנועתנו, תחילה בתחום החינוך 

מעורבות חברתית וכרכז בטחון. "אני מבקש להודות לחברי במזכ"פ על העבודה ועוד, ובהמשך כרכז 

תקופה זו". כותב קרליבך. "תנועתנו נמצאת בתנופת עשיה, אך עוד רבה  המשותפת הנעימה והטובה במהלך

מפורט יותר יפורסם בעמודים הקרוב, לפנינו הדרך. אני מאחל למחליפי, אסף בית אריה הצלחה רבה". סיכום 

ותיק של מעורבות חברתית וקהילות משימה.  -תודה לך יצחק יקר על פועלך ועל פיתוח תחום חדש -ועד אז 

ת ידך ניכרת בהתנהלות התנועה ואנו מאחלים לך שאכן תצליח בזמן שהתפנה לך לקדם את משק משואות יצחק טביע

 !לאפיקים חדשים וטובים עוד יותר

 

 ססיום קורס טי

אחיה של סרן תמר אריאל ז"ל, ושל א', ברכות לסגן א' ממשואות יצחק על סיום קורס טייס השבוע. 

מרשימה של מסירות נפש וטיפוס לפסגות גבוהות, כל זאת עם סגן י', ממשיך מסורת משפחתית 

 .לעמול קשה ולהקריב, לטובת עם ישראל. ברכות בשם כל חברי התנועה לא' ולמשפחתונכונות 

 

 תמסע בין עולמו

בשמחה ובהתרגשות פתחנו את מפעלי הקיץ לשנת תשע"ח! 

לך יצאו לדרך חניכי שכבה י' אל "מסע בין עולמות". במהראשונים 

מירוץ משימות בערים הגדולות ירושלים ותל אביב יומיים של 

עצמאית ונפגשנו עם אנשים, מקומות ותפיסות עולם הסתובבנו 

הבנו קצת יותר את המתחים שבין מסורת שונות ומגוונות. 

עבר ועתיד, וגילינו עולמות חדשים להתחדשות, רוח וחומר, 

עייפים, שמחים,  חוף הים של יפוומרתקים. את המסע סיימנו על 

תודה גדולה לתהל לאו על הפקת מגובשים, וגם קצת יותר חושבים. 

 .פז על הובלת החניכים-הולצמן ואביב טורברג, אייל פורת, אילה המירוץ ולמדריכים היקרים שחר 

 

 געל קצה המזלג ממרכז הרצו

הוצג נהל במרכז הרצוג מסכמים בסיפוק את שנת תשע"ח ונערכים לע"ט. בישיבת הועד המ

באיזון ובו ניכרות תוצאות תכנית ההבראה שיושמו בהרצוג, והשנה מסתיימת  2017מאזן 

צהלי ומדרשת  -כלכלי ואף ברווח קטן. המגמה הבולטת בפעילות היא הגדלת היקף המכינות 

בתכניות צהלי ילמדו בשנה מסך היקף הפעילות הכלכלית של המרכז.  50% -רוני, שמגיעות לכ

ותודות לנוח חיות המנכ"ל ברכות בנות, מספר המעיד על צמיחה מרשימה.  100-הבאה כ

 .בדימוס, ולשרה עברון על התוצאות הטובות

 

  ,שבת שלום
 

 אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילה


